
30/12/23 בס"ד

ישיבת מועצה מס' 161 שהתקיימה בתאריך 28/12/23

נוכחים:

יוכי לוי

ניצן שחר

בר מור

אלון באום

גיא הדר - מבקר

הישיבה התחילה ב18:15 כאסיפה נדחית (זומנה לשעה 17:30)

לעזור  מנסים  אנחנו  למטרה חשובה.  התכנסנו  מן המניין.  ישיבה  זו  יוכי לוי: 
לקבוצות רבות של סטודנטים. מה שרציתי בישיבה זו זה לייעד כספים בתקציבים 
שלא נשתמש בהם בעקבות המלחמה לסיוע לסטודנטים במילואים. ההקצבה הזו, 
מטרתה, לתת מענק קטן לכל סטודנט ובמידה ויישאר כסף לסייע לסטודנטים ולתת 
לנו 1,200  יש  לתת לסטודנטים,  אפשר  מה  בשטח  בדקנו  לפניות פרטניות.  מענה 
אחד  כל  האם  נבדוק  לא  אנחנו  על מלחמה,  שמדובר  בגלל  סטודנטים במילואים. 
יבחרו  משלמים רווחה,  שלא  סטודנטים  שאותם  יהיה  נוסף  יתרון  משלם רווחה. 
לשלם זאת בעתיד. בגלל שהתקציב שאנחנו מייעדים זה 100 אלף שקלים למטרה 
לכל  שקלים  של 80  למענק  מובילה  לכולם  שווה  באופן  הסכום  של  חלוקה  הזו. 
שובר  להביא  ארומה  עם  גם  בדקתי  למטרה השנייה.  תשמש  והיתרה  סטודנט. 
לארוחה זוגית, כדי לפנק גם את בני ובנות הזוג של הסטודנטים. יש לכך ערך מוסף. 
לנדוור עדיין לא הביאו הצעת מחיר, כנ"ל ספקים נוספים. נגדיר ששווי המענק יהיה 
בין 80 ל 100 ש"ח במקסימום, תלוי אם ההטבה תיהיה ברמה גבוהה יותר לאחר 

שנקבל עוד 2 הצעות מחיר מספקים.

כמובן שבמידה וסטודנטים משרתי מילואים נוספים יפנו לקבלת ההטבה ונצטרך 
להגדיל את התקציב נחזור למועצה לצורך כך.

אלון באום חזר על דבריה של יוכי והבהיר את מטרת ההצעה



גיא הדר: צריך להגדיר קריטריונים ליתרת התקציב שלא תוענק בשובר. זאת בעיה 
לחלק את הכספים רק למי שפונה ורק למי שנראה כמקרה 'מוצדק' יותר או פחות. 

מה תעשי במצב שבו יהיו 20 פניות של סטודנטים ויהיו לנו כספים רק ל15?

יוכי לוי: אבל עד כה הייתה לנו פנייה אחת כזו.

גיא הדר: יש בעייתיות שהעניין הזה לא מפורסם.

יוכי לוי: אתמול היה לי סיפור של סטודנטית שנפגעה מינית מסטודנט והיא הגישה 
את המבחן ריק. אתמול האוניברסיטה מצאה פתרון פרטני, גם זה לא פורסם.

גיא הדר: אבל זה מענה אקדמי. פה מדובר על כספים.

יוכי לוי: אז מה אתה מציע? מה אתם מציעים?

הפניות  את  לתעד  צריך  בפניות כאלה,  שדנים  מחליטים  אם  כל  קודם  גיא הדר: 
זה  את  לאשר  ולמשל  הפרטים  את  ולאמת  מסמכים  שיותר  כמה  ולאסוף  האלה 
מסוים  סכום  להקצות  בקשה  הצגת המקרה,  של  תהליך  שיהיה  בוועדת כספים. 

מהתקציב והחלטת הוועדה.

יוכי לוי: אין בעיה, כך נעשה.

תודה גיא, אם כך נצא בתהליך.

אלון באום: נעבור להצבעה על העברת כספים מהסעיפים הבאים:

ה4. יום הסטודנט שת"פ עם אגודות אחרות – סך של 50,000 ש"ח 

ה14. פעילויות בפריפריה – סך של 35,000 ש"ח 

ו16. יום המעשים הטובים + יום אופטימי – סך של 15,000 ש"ח

של 100,000  סך  על  שיעמוד  במילואים  לסטודנטים  מיידי  מענק  של  חדש  לסעיף 
ש"ח שישרת את המטרות האמורות בפגישה זו.

בר: בעד

אלון: בעד

יוכי: בעד

לניצן לא עבד המיקרופון.



בעד: 3, נגד: 0, נמנע: מסיבה טכנית.

ההחלטה התקבלה ברוב הדרוש

הישיבה ננעלה 18:41


